

အမျိုးအစားသစ်ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် COVID-19 နှင့်ပတ်သက်၍ တိုကျိုမြို့၊ ဧရိယာ၊ သူငယ်များအားလုံးကို မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

- ယခု အမျိုးအစားသစ်ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် COVID-19 ဖြစ်ပွားနေသည့်လူများမှာ အလွန်များပြားပါသည်။ ထပ်ပြီး တိုးပွားလာပါက အန္တရာယ်ရှိပါသည်။ အန္တရာယ်များပါသည်။
- တိုကျိုမြို့တွင် အရေးပေါ်အခြေအနေကြေငြာချက် ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါသည်။ ယခု အရေးကြီးသည်မှာ တတ်နိုင်သမျှ အိမ်ထဲတွင်နေရန်၊ အပြင်မထွက်ကြပါရန်။ လူများသွားလာလှုပ်ရှားခြင်း မပြုလုပ်ကြရန်ဖြစ်သည်။ လူများနှင့်တွေ့ဆုံခြင်း၊ စကားပြောဆိုခြင်းများ မလုပ်ကြပါနှင့်။
- အရေးပေါ်အခြေအနေကြေငြာချက်သည် သင့်ဘဝနေထိုင်မှုကို ပြောင်းလဲရန်အတွက် မေတ္တာရပ်ခံခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဘယ်အချိန်မှ ဘယ်အချိန်ထိ

ဇွန်လ 1ရက် (အင်္ဂါနေ့) မနက် 0နာရီ မှ ဇွန်လ 20ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ည 12နာရီထိ

မေတ္တာရပ်ခံချက်

တိုကျိုမြို့တွင် နေထိုင်သူများ

- အိမ်ထဲတွင်နေပါ
- တတ်နိုင်သမျှ အိမ်ထဲတွင် နေပါ။ တတ်နိုင်သမျှ အပြင်မထွက်ပါနှင့်။
 - ညဘက်နှင့် စနေ၊ တနင်္ဂနွေတို့တွင် အိမ်ထဲ၌သာနေပါ။
 - တိုကျိုမြို့သို့ ဝင်ခြင်း၊ ထွက်ခြင်းများ မပြုလုပ်ကြပါနှင့်။

ဆိုင်ဖွင့်ထားသူများ

ဆိုင်ပိတ်ခြင်း၊ အချိန်လျော့ခြင်း၊ ပွဲလမ်းသဘင်များနှင့် ပတ်သက်သည့် မေတ္တာရပ်ခံချက်
 ※ နောက်စာမျက်နှာကို ကြည့်ပါ။

မေတ္တာရပ်ခံချင်သည့် စင်တာများ

● စင်တာ၏ အရွယ်အစားပေါ်မူတည်၍ ကွဲပြားမှုရှိပါသည်။

	စင်တာများ- ဥပမာ	မေတ္တာရပ်ခံချက်
စင်တာ -ဆိုင်များ	<p>ကုန်တိုက်များ၊ ဈေးဝယ်စင်တာ စသည် (နေ့စဉ်သုံး အရောင်းကောင်တာများမှ အပ)</p> <p>pachinko ဆိုင်များ၊ ဂိမ်းစင်တာ စသည်</p> <p>သီးသန့်ခန်းပါရေချိုးခန်းစီးပွားရေးနှင့် ဆိုင်သောအများသုံးရေချိုးခန်း၊ သီးသန့်ခန်းပါပီဒီယိုဆိုင်</p> <p>စူပါမားကတ်အများသုံးရေချိုးခန်း၊ အလှအပဆိုင်ရာလုပ်ငန်း စသည်</p>	<p>【1,000m² ထက်ကျယ်သည့်စင်တာများ】 (နေ့စဉ်သုံး အရောင်းကောင်တာများမှ အပ)</p> <ul style="list-style-type: none"> ● ကြားရက် : ဆိုင်ဖွင့်၍ရသောအချိန် ။ မနက် 5နာရီမှ ည 8နာရီအထိ ဆိုင်ဝင်သည့် လူဦးရေကို လျော့ချပါ။ ● စနေ၊ တနင်္ဂနွေ : ဆိုင်ပိတ်ပါ။ <p>【1,000m² အောက်စင်တာများ】 (နေ့စဉ်သုံး အရောင်းကောင်တာများမှ အပ)</p> <ul style="list-style-type: none"> ● ဆိုင်ဖွင့်၍ရသောအချိန် ။ မနက် 5နာရီမှ ည 8နာရီအထိ ဆိုင်ဝင်သည့် လူဦးရေကို တတ်နိုင်သမျှ လျော့ချပါ။
စင်တာ -event ပွဲများ	<p>ပြတိုက်၊ အနုပညာပြခန်း၊ တီရိစ္ဆာန်ရုံစသည်</p> <p>ဘေ့စ်ဘောကွင်း၊ အားကစားရုံ၊ အားကစားကလပ်</p> <p>ရုပ်ရှင်ရုံ၊ ပြဇာတ်ရုံ၊ အနုပညာခန်းမ</p> <p>ပျော်စရာပန်းခြံ၊ အပန်းဖြေဥယျာဉ်</p> <p>အစည်းအဝေးခန်းမ၊ ပြည်သူ့ခန်းမ စသည်</p> <p>ပြခန်း၊ ယဉ်ကျေးမှုပြတိုက် စသည်</p> <p>ဟိုတယ်၊ ဂျပန်စတိုင်တည်းခိုခန်း (စုဝေးရန်အသုံးပြုမည့်နေရာသာလျှင်)</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● ဧည့်သည်ဦးရေကို 5000 နှင့်အောက်လျော့ချပါ။ ● ဧည့်သည်များကို ဝင်ဆံ့သည့်ဦးရေ၏ 50% အထိလျော့ချပါ။ ● ဆိုင်ဖွင့်၍ရသောအချိန် <ul style="list-style-type: none"> ○ event ပွဲများရှိသောအခါတွင် ည 9နာရီအထိ ○ event ပွဲများမရှိသောအခါ <ul style="list-style-type: none"> 1,000m² ထက်ကျယ်သည့်စင်တာများ : ည 8နာရီအထိ 1,000m² အောက်စင်တာများ : တတ်နိုင်သမျှ ည 8နာရီအထိ ● ဧည့်သည်ဦးရေကို လျော့ချပါ။

မေတ္တာရပ်ခံချင်သည့် စင်တာများ (စားသောက်ဆိုင် နှင့် လက်ဖက်ရည်ဆိုင် စသည်)

ပိတ်ထားရန် မေတ္တာရပ်ခံချင်သည့် စင်တာများ၊ ဖွင့်ချိန်လျှော့ချရန် မေတ္တာရပ်ခံချင်သည့် စင်တာများ

စင်တာများ	စင်တာများ- ဥပမာ	မေတ္တာရပ်ခံချက်
<p>စားသောက်ဆိုင်များ၊ အပန်းဖြေစင်တာများ</p> <p>① မှ ③ အတွင်း တစ်ခုခုရှိသည့်အခါ</p> <p>① အရက် ရောင်းချခြင်း</p> <p>② အရက် သယ်ဆောင်လာနိုင်ခြင်း</p> <p>③ ကာရာအိုကေ ရှိခြင်း</p>	<p>【စားသောက်ဆိုင်】</p> <p>စားသောက်ဆိုင် (အရက်ဆိုင်အပါအဝင်) နှင့် လက်ဖက်ရည်ဆိုင်များ (Delivery နှင့် Take out ဝန်ဆောင်မှုမှ အပ)</p> <p>【အပန်းဖြေစင်တာများ】</p> <p>Cabaret အပျော်မယ်ဆိုင်များ၊ အရက်ဘားများ</p>	<p>ဆိုင်ပိတ်ပါ။</p>
<p>စားသောက်ဆိုင်များ၊ အပန်းဖြေစင်တာများ (ဘာမှမရှိ)</p> <p>① အရက် ရောင်းချခြင်း မရှိ</p> <p>② ဧည့်သည်မှ အရက်သယ်ဆောင်လာနိုင်ခြင်းမရှိ</p> <p>③ ကာရာအိုကေ မရှိ</p>		<ul style="list-style-type: none"> ● ဆိုင်ဖွင့်၍ရသောအချိန် : ည ၈နာရီအထိ ● ဆိုင်ဝင်သည့် လူဦးရေကို လျှော့ချပါ။ ● လုပ်ငန်းအလိုက် ညွှန်ကြားချက်အတိုင်း လိုက်နာပါ။
<p>အစည်းအဝေးခန်းမ စသည်</p>	<p>မင်္ဂလာခန်းမ</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● အရက်မရောင်းချပါနှင့်။ ● ဧည့်သည်မှ အရက် သယ်ဆောင်လာနိုင်ခွင့်လည်း မရှိပါ။ ● ကာရာအိုကေ မဖွင့်ပါနှင့်။ ● ခန်းမဖွင့်၍ရသောအချိန် : ည ၈နာရီအထိ ● (တစ်နာရီခွဲ အထိ) (အယောက် ၅၀ အထိ၊ တစ်ဖန် ဝင်ဆံ့သည့်ဦးရေ၏ ၅၀% အထိ) လျှော့ချပါ။